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El primer govern de coalició a Quart

La raó per la qual fem política a
Quart és perquè volem contribuir
cada dia a la felicitat de les nostres
veïnes i veïns. Així durant anys, hem
treballat des de l’oposició fent
propostes de millora i denunciant el
que no hem vist bé. La majoria
absoluta del PSOE ha impedit en
molts temes anar més lluny.

Així ara, des de Compromís ens
alegrem de poder governar en
coalició a Quart de Poblet. La nostra
prioritat continua sent el benestar del
nostre poble. En aquest moment
pensem que podem aportar
estabilitat institucional i treballar en
favor de les polítiques progressistes i
de l’enfortiment dels serveis públics.
És un fet històric que Compromís, un
partit diferent, forme part del govern
de Quart de Poblet.

Volem apostar per un municipi
més transparent, on puguem impulsar
una participació social adaptada als
canvis socials que ens envolten. La
ciutadania sempre ha d’estar en el
centre de la política de Quart de
Poblet. Són reptes difícils els que
tenim per davant i per això som ací.

La ciutadania ens ha donat la seua
confiança per a canviar les coses
que tants anys han sigut gestionades
per les mateixes persones.

Esperem estar a l’altura i poder ser
un altaveu veïnal per a totes i tots,
treballant des de dins per a
aconseguir les nostres
reivindicacions que són les teues.

Reg idories  i àrees  de Govern

liderades  per Compromís :

Rosa María García Higiene pública.
Gestió Cementeri Municipal. Control
de plagues. Educació i sensibilització
de responsabilitat ciutadana en
control de plagues. Mercats:
organització, impuls i gestió dels
mercats locals. Emprenedoria local.
Actuacions de foment d’R+D i Oficina
d’inversió emprenedora Invest Quart,
espai d’inversió privada per a la
posada en marxa d’iniciatives de les
empreses del municipi,

Lluismi Campos Govern Obert i
Transparència. Participació digital,
Plataformes de Govern Obert, eines
digitals, impuls del nou Portal de

Transparència. Coordinació de
Pressupostos Participatius, consultes,
enquestes i propostes ciutadanes.
Administració electrònica i TU:
Modernització de l’administració
electrònica, gestió de recursos
informàtics i tecnologies de la
informació i comunicació.
Coordinació implantació
SEDIPUALBA, gestió d’expedients
electrònics, simplificació de
procediments. Seu Electrònica i
registre únic. Benestar Animal. Pla
Colonial Felí, Pla d’Esterilització
Felina, Pla de Zones d’Esplai de
Mascotes. Protecció, educació i
sensibilització animal. Censat d’ADN
caní. Campanyes de vacunació, cens
i de conscienciació per a la tinença
responsable de mascotes.

Gabi Carretero Pau, Solidaritat i
Cooperació: Programes de
cooperació, pau i solidaritat, gestió
0.7%. Pla Municipal de
Drogodependències: Unitat de
Prevenció de Conductes Addictives i
desenvolupament de programes de
prevenció.

Són reptes difícils els que

tenim per davant i per això

som ací“
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L'aigua i Quart de Poblet

Lle ng üe s

de  S a nt

O nofre

Este estiu ha acabat per eliminar els
dubtes que algunes persones tenien
sobre si la Crisi Climàtica era un
fenomen real o no. Les diverses ones
de calor que hem viscut, les nits
tropicals i sequera que afecta moltes
regions són fenòmens que difícilment
es poden obviar. Afortunadament a
casa nostra la sequera no ha sigut tan
pronunciada perquè les dues últimes
primaveres (sobretot la de 2022) va
ploure prou. En canvi, a altres zones
de l’Estat ja han patit restriccions
d’aigua en el rec i en l’ús domèstic de
l’aigua. A Andalusia açò ja havia
passat, però a zones de Catalunya no
és gens habitual declarar
l’emergència per manca d’aigua.

Al País Valencià de moment, això
no ens ha afectat, però és altament
probable, que més prompte que tard
tindrem també problemes de
sequera. A Quart de Poblet, tenim la
sort de comptar amb dos pous
propis d’aigua potable (el de Sant
Onofre i el de la Llum) que asseguren
un cabal important d’aigua potable
de qualitat i que no té gran cost
econòmic (només el de l’energia
necessària per a extraure l’aigua).

En situacions de sequera tindre
estos dos pous assegurarà, encara
que no evitarà completament, els
efectes d’una sequera molt dura: les
restriccions d’aigua pel consum
humà. El pou de la Verge de la Llum,
ubicat en el camí de Quart a Aldaia,
al seu pas pel Barri del Crist, no està
en funcionament des de fa anys. Les

raons per no fer-lo servir, encara que
hi havia un compromís en aquest
sentit amb l’empresa Aigües de
València han sigut vàries: primer es
va argumentar que hi havia molt
volàtils en aigua (substàncies que fan
que no siga apta pel consum humà) i
després que calia una inversió molt
gran per posar-lo en funcionament.
En este cas, només comptem amb la
visió de l’empresa. Però en aquest
punt és normal tindre alguns dubtes.
Ara explicarem per què:

El contracte amb Aguas de
Valencia fixa que el cost de
l’aigua dels pous de Quart és 0 (o
quasi 0). Si el consum de l’aigua
del poble és superior a l’aigua
que prové del pou s’ha de fer
servir aigua de les conduccions
que també donen servici a la
Ciutat de València. Eixa aigua ja
no té cost 0, s’ha de comprar a un
preu. En Quart la població no ha
crescut molt des de la signatura
del contracte de 2011, però sí que
ho ha fet el consum. Recordem
que en el consum també s’inclou
el consum que fan dues empreses
embotelladores que tenen un
consum majúscul d’aigua… segur
que es van instal·lar a Quart per
una bona raó :). L’empresa que
ens “ven” eixa aigua està
participada per Aguas de
Valencia, Aguas de Valencia trau
un benefici extra per cada litre
d’aigua que Quart ha de comprar
En els últims anys hem detectat

diferents accions d’Aguas de
Valencia a Quart de Poblet que
ens fan pensar que esta empresa
prima el seu benefici propi sobre
l’interés de la ciutadania. Podria
passar el mateix amb l’ús del Pou
de la Llum? Recordem algunes
d’aquestes accions que han sigut
denunciades per Compromís:
L’empresa concessionària va estar
incloent el cost d’un conveni de
100.000 euros anuals en el cost del
servei que després pagàvem tots
els veïns. Això es va deixar de fer
a partir de 2017 després de les
denúncies de Compromís.
El canvi dels comptadors dels
usuaris de Quart per uns de
calibre major i que feien que
pagàrem més (sense informar i
sense avisar).
El maig de 2022, un jutjat va
considerar que aquesta liquidació
practicada per la Corporació a
l’empresa s’ajustava a dret i, per
tant, la gestora del servei hauria
ingressat a través de la tarifa
cobrada als usuaris un import
excessiu respecte a l’any analitzat
quedant obligada a retornar
aquesta quantitat pròxima al mig
milió d’euros.
Amb tots estos precedents… cal

valorar bé en quina situació està
l’aigua del Pou de la Llum… ens
juguem molt, tant per la tarifa de
l’aigua com pel nostre futur davant
de l’Emergència Climàtica.

Ens juguem molt davant

l'emergència climàtica“
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Rafa Coll, nou secretari local de

Compromís Quart ens parla de les

festes...

XIV Festa Estellés a Quart,

mantenint la tradició.

Associacions: 10é Aniversari dels

Horts d'Animeta.
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Soc Rafa Coll, nou secretari local de
Compromís Quart de Poblet. Una salutació
des d’ací per a totes les persones tant que
em coneixeu com les que no.

Fa només unes setmanes, van concloure
les tan esperades festes de Quart, uns dies
molt especials per a totes les Quarteres i
tots els Quarters, on la tradició es troba amb
el present. És un període únic en el qual ens
retrobem amb familiars, amistats i veïnat.

Vull aprofitar aquest moment per tal
d’expressar el meu més profund agraïment a
cada persona i entintat que ha fet possible
que, malgrat les inclemències de l’oratge,
gaudirem plenament d’aquests màgics dies.
A les clavaries, associacions, comparses,
als voluntaris, al personal públic, autoritats i
altres persones involucrades, els envie el
meu agraïment.

Aquestes festes ens recorden les nostres
arrels i, al mateix temps, ens inspiren a mirar
endavant. És hora que evolucionen per a
incloure a totes les veïnes i veïns, creant
espais comuns d’encontre. És fonamental
treballar units per a facilitar a totes les
entitats que donen vida a aquestes festes,
simplificant tràmits i brindant suport amb
recursos, tant materials, humans com
econòmics.

També hem de pensar a unir i
harmonitzar activitats, per a respectar
aquelles persones que, per diferents raons,
no poden participar plenament en les
celebracions, encara que els encantaria.
Amb il·lusió i determinació, és el moment de
començar a treballar en les Festes 2024

Visca Quart, els seus barris i les seues
Festes!

DE LA NOVA CANÇÒ ALS NOSTRES DIES
El passat 7 d’octubre s’ha celebrat la XIV

Festa Estellés a Quart de Poblet amb un
reconeixement a la música en valencià.

Amb el lema “De la Nova Cançó als
nostres dies” hem comptat amb la
participació de Jesús Barranco Gonzàlez,
cantautor i president del Col·lectiu Ovidi
Montllor.

Després del sopar de faixa i abans de la
lectura de poemes, Jesús Barranco ha fet un
repàs a la història de la música en valencià,

reivindicant la seua importància i bona
salut, més enllà de les conjuntures polítiques
actuals.

A continuació Llum Torres ens ha sorprés
amb un poema musicat en el moment més
emocionant de la nit.

La Comissió Festa Estellés - Quart té
previst iniciar una dinàmica col·laborativa
per a la confecció d’un calendari pel 2024
amb motius i records icònics de la música
en valencià. Seguirem informant!

L’Associació per l’Agricultura Ecològica
L’Animeta va celebrar el darrer cap de
setmana de setembre el seu 10 aniversari.
Dos dies de celebració amb tallers, música i
un dinar de germanor. Al Centre Trenquem
Barreres es pot visitar una exposició
fotogràfica recull dels 10 anys de vida
d’aquesta associació fins al 17 de novembre.

Recordem els seus inicis als terrenys
ocupats actualment pel PAI Molí d’Animeta…

En uns anys els horts s’hagueren de
traslladar a la seua ubicació actual al llit del
riu Túria.

Des de Compromís volem reconéixer el
bon treball de l’Associació en la difusió de
l’agricultura ecològica, destacant en la
sensibilització a les escoles i el treball
comunitari. Per molts anys!


